
 

Ηράκλειο, 23 Απριλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Μάκη Βορίδη 

 

Θέμα: Ακόμα περιμένει ο πρωτογενής τομέας μέτρα στήριξης και ελάφρυνσης. 

Με νέα του επιστολή προς τον Πρωθυπουργό και τα συναρμόδια υπουργεία ο 

Σύνδεσμος Ελληνικής Κτηνοτροφίας (ΣΕΚ) ζητά τη στήριξη του πρωτογενούς τομέα, 

καθώς ο κλάδος αντιμετωπίζει δεκάδες προβλήματα. 

Συγκεκριμένα ο Σύνδεσμος ζητάει την ένταξη των κτηνοτρόφων- πτηνοτρόφων, 

μελισσοκόμων στους ΚΑΔ, την ενεργοποίηση του κοινοτικού κανονισμού 

DEMINIMIS, όπως και άλλων ευρωπαϊκών και εθνικών πόρων για τη στήριξη των 

κλάδων της κτηνοτροφίας, τη νομοθέτηση προστασίας πρώτης κατοικίας και 

σταβλικών εγκαταστάσεων αγροτοπτηνοτρόφων, την κατάργηση του πρόσθετου 

φόρου ΕΝΦΙΑ στις σταβλικές εγκαταστάσεις και τέλος τη ρύθμιση των εγγυημένων 

και μη δανείων, σύμφωνα με τις προτάσεις που ήδη έχουν σταλεί από το ΣΕΚ και την 

ΠΕΚ. 

 

Ερωτάτε ο κ. Υπουργός: 

• Ποιο είναι το σχέδιο της κυβέρνησης για τη στήριξη του πρωτογενούς τομέα; 

• Ποια τα ειδικά μέτρα για την στήριξη των κλάδων της κτηνοτροφίας; 

Ο ερωτών βουλευτής 
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